
Protokół Nr  11/07 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej  

w dniu  23. kwietnia  2007 r. 
 

Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: sala nr 214 Urzędu Miasta 
 
Tematyka  Komisji:  

1. Otwarcie posiedzenia. 

2.  Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał na IX Sesję Rady Miejskiej: 
     - w sprawie sprawozdania z działalności MOPS w Białogardzie w roku 2006 – druk E, 

Przedstawia:  Mariola Chełminiak, Dyrektor MOPS 
Opiniują Komisje: Budżetu i Finansów oraz Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych  

     - w sprawie miejskiego programu pomocy społecznej na rok 2007 – druk H, 
Przedstawia:  Mariola Chełminiak, Dyrektor MOPS 
Opiniują Komisje: Budżetu i Finansów oraz Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych  

     - w sprawie najniższego wynagrodzenia zasadniczego oraz wartości jednego punktu w 
złotych w MOPS w Białogardzie – druk I, 

Przedstawia:  Mariola Chełminiak, Dyrektor MOPS 
Opiniują Komisje: Budżetu i Finansów oraz Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych  

      - w sprawie podjęcia  realizacji przedsięwzięcia inwestycyjnego „Budowa  
wielofunkcyjnego boiska sportowego ogólnie dostępnego przy Szkole Podstawowej Nr 4 
w Białogardzie” – druk J, 
Przedstawia: Zbigniew Raczewski, Zastępca Burmistrza  

Opiniują Komisje: Budżetu i Finansów oraz Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych  

     - w sprawie zgody na zawarcie przez Miasto Białogard umowy o dofinansowanie ze 
środków Funduszu Rozwoju Kultury Fizycznej inwestycji polegającej na budowie boiska 
wielofunkcyjnego ogólno dostępnego przy Szkole Podstawowej Nr 4 w Białogardzie – 
druk K, 
Przedstawia: Zbigniew Raczewski, Zastępca Burmistrza  

Opiniują Komisje: Budżetu i Finansów oraz Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych  

     - w sprawie przystąpienia do opracowania „Programu rewitalizacji Miasta Białogard”- 
druk C, 
Przedstawia: Zbigniew Raczewski, Zastępca Burmistrza, 

Opiniuje Komisja Budżetu i Finansów  

     - zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2007 – druk L 
Przedstawia: Zbigniew Raczewski, Zastępca Burmistrza, 

Opiniują Komisje: Budżetu i Finansów oraz Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych  

     - w sprawie ustanowienia dorocznych nagród za osiągnięcia w dziedzinie twórczości 
artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury, określenia szczegółowych zasad i trybu 
ich przyznawania oraz wartości – druk F,    

  Przedstawia:  Krzysztof Stobiecki, Naczelnik Wydz. Edukacji, Kultury, Promocji i Sportu.  
Opiniuje Komisja  Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych  

3. Sprawy różne.  
4. Zamknięcie posiedzenia. 
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Ad 1 

Posiedzenie o godz. 1630 „otworzył i prowadził” przewodniczący Komisji Budżetu i 
Finansów – Sławomir Domański. Komisja przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia. 

Porządek posiedzenia, który został przyjęty:  za-16 (jednogłośnie). 
 
 

Ad 2 
 
     - Projekt  w sprawie sprawozdania z działalności MOPS w Białogardzie w roku 2006 – 
druk E przedstawiła Dyrektor MOPS 

Opiniują Komisje: Budżetu i Finansów oraz Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych  

 
Głos w dyskusji zabrali: 
St. Hatłas pytał ile MOPS przeznacza na zapomogi? 
Dyrektor – odpowiedziała, że 12 mln 300 tys. zł. 
J.Leszczyk – pytał o cel Klubu Integracji Europejskiej i o program oddłużania wydatków 

mieszkaniowych? 
Dyrektor – wyjaśniła, że aktywizacja nastawiona jest na pomoc społeczną. Dotyczy 

szczególnie osób bezrobotnych. Istnieje możliwość utworzenia ze środków własnych.  
Natomiast program oddłużania obejmuje zasiłki celowe, wdrożenia nastąpi w lipcu br. 

K.Sosnowski – zwrócił uwagę, że w ramach CIS jest zamiatane miasto, ale nie wywozi się 
piachu, brak nadzoru – Radny pytał kto za to płaci i odpowiada? 

Dyrektor – odpowiedziała, że w ramach CIS MOPS zajmował się integracją ludzi, obecnie 89 
osób oczekuje na działania interwencyjne. 

W.Czurko – stwierdził, że odpowiedzialność zależy od tego kto jest zarządcą drogi. Radny 
zwrócił uwagę na brak koordynacji. Z 20 pracowników - 5 włączono do Miasta. 

J.Harłacz – poruszył sprawę odpracowywania godzin – ZOSiK nie jest dobrym miejscem, bo 
tych ludzi nie widać tam. Powinien być inny gospodarz. 

 
 Przegłosowano: za-6, przeciw-0, wstrzymało się-2. Opinia pozytywna. 

Przegłosowano: za-5, przeciw-1, wstrzymało się-1. Opinia pozytywna. 
 

 

     - w sprawie miejskiego programu pomocy społecznej na rok 2007 – druk H, 
Przedstawiła:  Mariola Chełminiak, Dyrektor MOPS 
Opiniują Komisje: Budżetu i Finansów oraz Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych  

Przegłosowano: za-7, przeciw-0, wstrzymało się-2. Opinia pozytywna. 
Przegłosowano: za-6, przeciw-0, wstrzymało się-2. Opinia pozytywna.  

 

     - w sprawie najniższego wynagrodzenia zasadniczego oraz wartości jednego punktu w 
złotych w MOPS w Białogardzie – druk I, 

Przedstawiła:  Mariola Chełminiak, Dyrektor MOPS 
Opiniują Komisje: Budżetu i Finansów oraz Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych  

Przegłosowano: za-8, przeciw-0, wstrzymało się-1. Opinia pozytywna. 
Przegłosowano: za-6, przeciw-0, wstrzymało się-1. Opinia pozytywna. 
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      - w sprawie podjęcia  realizacji przedsięwzięcia inwestycyjnego „Budowa  
wielofunkcyjnego boiska sportowego ogólnie dostępnego przy Szkole Podstawowej Nr 4 
w Białogardzie” – druk J, 
Przedstawił: Zbigniew Raczewski, Zastępca Burmistrza  

Opiniują Komisje: Budżetu i Finansów oraz Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych  

 
Głos w dyskusji zabrali: 
W.Czurko – pytał czy Powiat będzie budował boisko? 
Z-ca Burmistrza – odpowiedział, że nie będzie takiej lokalizacji, lecz całkiem inne – mini 

boisko do piłki nożnej. 
K.Jarosz – proponował skoordynować działania z Powiatem i zmodyfikować boisko przy ZSP. 
Z-ca Burmistrza – wyjaśnił, że w ZSP jest możliwość realizacji boiska z trawy syntetycznej. 
B.Żurawski – uważa, że drogi są ważniejsze, a na infrastrukturę w zakresie realizacji 

inwestycji sportowych będą środki w ramach Euro 2012. 
K.Sosnowski – poparł przedmówcę, że koło sklepu „Biedronka” nie można przejść, to samo 

koło szklarza. 
J.Turnik – stwierdził, że skoro są środki to radzi skorzystać, bo w najbliższym czasie na małe 

boiska nie będzie środków. 
J.Harłacz – powiedział, że na kawałek chodnika nie ma środków a na boisko są pieniądze. 

Dyrektor SP Nr 4 mówiła, że pilniejsze jest przeniesienie szatni. 
Z-ca Burmistrza – odpowiedział, że to dotacja celowa. Jeśli chodzi o projekt remontu i 

termomodernizacji SP Nr 4 to zrobiło go Miasto. W ramach jego nie można było 
przenieść szatni, bo to nie mieściło się w audycie. Dostaliśmy 76 tys. zł na przystosowanie 
piwnic. Wyeliminowano grzyb i zawilgocenie. Należy szukać dotacji na te cele. Dyrektor 
ma duże środki i może etapami wykonać to zadanie. 

B.Stanczewski - stwierdził, że miesiąc temu byliśmy za budową boiska. W szkole nie ma 
standardów. Powinniśmy złożyć wniosek. W ubiegłej kadencji nie realizowano inwestycji 
sportowych. Obecnie występują pewne zaniedbania.  

St. Purol – powiedział, że należy złożyć wniosek aby skorzystać z dotacji. 
J.Harłacz – nadmienił, że skoro są środki na boisko, gdzie są  środki na wymianę 

rakotwórczej podłogi w Gimnazjum Nr 1? Gminy naruszają prawo, bo inwestują w sport 
a nie w infrastrukturę. Brak środków na monitoring, Burmistrz realizuje cele okazyjnie. 
To nie najważniejsze dla szkoły. 

J.Turnik – proponował złożyć 4 wnioski, bo SP Nr 5 ma też potrzebę boiska. Dzieci ćwiczą na 
placu Armii Radzieckiej, terenie, który powinien służyć do zabaw po szkole. 

K.Sosnowski – stwierdził, że w ubiegłej kadencji mówiono szeroko o placach zabaw a 
Kisielice do tej pory nie maja takiego placu dla dzieci. 
 

Przegłosowano: za-7, przeciw-1, wstrzymało się-1. Opinia pozytywna. 
Przegłosowano: za-5, przeciw-2, wstrzymało się-0. Opinia pozytywna. 

 

     - w sprawie zgody na zawarcie przez Miasto Białogard umowy o dofinansowanie ze 
środków Funduszu Rozwoju Kultury Fizycznej inwestycji polegającej na budowie boiska 
wielofunkcyjnego ogólno dostępnego przy Szkole Podstawowej Nr 4 w Białogardzie – 
druk K, 
Przedstawił: Zbigniew Raczewski, Zastępca Burmistrza  

Opiniują Komisje: Budżetu i Finansów oraz Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych  

Przegłosowano: za-7, przeciw-1, wstrzymało się-1. Opinia pozytywna. 
Przegłosowano: za-5, przeciw-1, wstrzymało się-0. Opinia pozytywna. 
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     - w sprawie przystąpienia do opracowania „Programu rewitalizacji Miasta Białogard”- 
druk C, 
Przedstawił: Zbigniew Raczewski, Zastępca Burmistrza, 

Opiniuje Komisja Budżetu i Finansów  

Głos w dyskusji zabrali: 
K.Leś – pytała w którym roku nastąpi wykonanie? 
Z-ca Burmistrza – odpowiedział, że w 2007 roku. Będziemy starać się o środki na remonty 

dróg. W tym roku przeznaczymy na ten cel ponad 2 mln zł. Drogi są strategicznym 
elementem Burmistrza w budżecie Miasta. Wydano 136 tys. zł na dokumentację dot. 
remontów dróg, m.in. na Św. Jerzego, tworzymy program na Hoffmanowej, Aldony i 
Górnośląską. 

K.Sosnowski – pytał czy jest szansa pozyskania środków na place zabaw? 
Z-ca Burmistrza – odpowiedział, że złożymy wnioski o pozyskanie środków z funduszy 

norweskich. 
 
Przegłosowano: za-9 (jednogłośnie). Opinia pozytywna. 

 

     - zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2007 – druk L 
Przedstawił: Zbigniew Raczewski, Zastępca Burmistrza, 

Opiniują Komisje: Budżetu i Finansów oraz Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych  

Przegłosowano: za-8, przeciw-1, wstrzymało się-0. Opinia pozytywna. 
Przegłosowano: za-6, przeciw-0, wstrzymało się-1. Opinia pozytywna. 

 

     - w sprawie ustanowienia dorocznych nagród za osiągnięcia w dziedzinie twórczości 
artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury, określenia szczegółowych zasad i trybu 
ich przyznawania oraz wartości – druk F,    

  Przedstawił:  Krzysztof Stobiecki, Naczelnik Wydz. Edukacji, Kultury, Promocji i Sportu.  
Opiniuje Komisja  Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych 

 
Głos w dyskusji zabrali: 
J.Turnik – proponował zapis w § 4 ust. 3 „Komisja na pierwszym posiedzeniu wybierze 

spośród siebie przewodniczącego”. 
Wniosek przegłosowano: za-9 (jednogłośnie). 
Projekt uchwały z poprawką przegłosowano: za-9 (jednogłośnie). Opinia pozytywna. 

 
 
Ad 3 
Z.Rychter – proponował poprawić nawierzchnię drogi od ul. Moniuszki w kierunku oś. 

Obotrytów. 
K.Sosnowski – poruszył sprawę pojemników na plastiki zabranych z części miasta, a są 

niezbędne. Radny apelował, aby każdy mieszkaniec posiadał worek na szkło, makulaturę i 
plastiki. 

Z-ca Burmistrza – wyjaśnił, że w ubr. została podjęta uchwała o czystości w mieście. Ład-San 
dostarcza worki i wywozi za darmo. W wyniku zniszczenia, niektóre pojemniki są 
wycofywane. Uchwała narzuca worki, nie dotujemy pojemników na plastiki. 

B.Stanczewski – poruszył sprawę naliczania dodatkowych m2 za piwnice w umowach najmu. 
Z-ca Burmistrza – odpowiedział, że sprawdzi ta sprawę. 
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Ad 4 
Po wyczerpaniu tematyki o godz. 2030 

zakończono posiedzenie Komisji.  
Protokołowała: M.Z. 
 

 

Przewodniczący  Komisji 
              
                          Sławomir  Domański 
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